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Protokół 
z obrad III sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 14 grudnia 2010 roku 
 
 
1. Otwarcie obrad sesji.  

Obrady III sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 14 grudnia 2010 roku 
 otworzył o godz. 1600 Przewodniczący Rady Marcin Pietrusiński.  
Na wstępie Przewodniczący powitał przedstawicieli lokalnej prasy, przybyłych gości, radnych  
i sołtysów Gminy Halinów.  
2. Stwierdzenie quorum Rady. 

Na podstawie odczytanej listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum Rady  
w liczbie 12 Radnych (nieobecni na sali Radni: K. Goździewska, M. Pawłowski i E. Woźniakowska)  
i uznał prawomocność obrad. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
           Przewodniczący odczytał porządek obrad, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 
 Burmistrz Halinowa Adam Ciszkowski poprosił o wycofanie z porządku obrad, w punkcie 
„12. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie”, projektu uchwały z poz. 16) w sprawie: 
ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych - Druk 
Nr 16. 
Przewodniczący Rady M. Pietrusiński poinformował również, że uzasadnione byłoby zdjęcie  
z porządku obrad punktów dotyczących przyjęcia protokołów z sesji rady poprzedniej kadencji. 
Po zmianach porządek obrad przedstawia się w dalszej części następująco: 
4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  
5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 
6. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 
7. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 
8. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie:  

1) powołania Komisji Regulaminowej-Druk Nr 1 
2) wyboru Przewodniczącego Komisji Regulaminowej-Druk Nr 2 
3) powołania Komisji Budżetowej-Druk Nr 3 
4) wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetowej-Druk Nr 4 
5) powołania Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa-Druk Nr 5 
6) wyboru Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa -Druk Nr 6 
7)  powołania Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 
Społecznych i Bezpieczeństwa-Druk Nr 7 
8)  wyboru Przewodniczącego Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, 
Zdrowia, Spraw  Społecznych i Bezpieczeństwa- Druk Nr 8 
9)  powołania Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej  
i Inwestycji - Druk Nr 9 
10) wyboru Przewodniczącego Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji - Druk Nr 10 
11) powołania Komisji Rewizyjnej- Druk Nr 11 
12) wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej- Druk Nr 12 
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13) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Halinowa - Druk Nr 13 
14) powołania kapituły Wyróżnień – Druk Nr 14 
15) zmian w Statucie Gminy Halinów- Druk Nr 15. 

9. Zamknięcie sesji. 
Porządek obrad z poprawkami został przyjęty  w wyniku głosowania:  

za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, (nieobecni na sali Radni: K. Goździewska,  
M. Pawłowski i E. Woźniakowska). 

Radny Adam Ludwiniak zwrócił się do Burmistrza w sprawie właściwego sposobu dostarczania 
korespondencji związanej z sesją. Wyjaśnień udzieliła Sekretarz Halinowa Liliana Zientecka, która 
poinformowała, że z wcześniejszych ustaleń z pracownikiem obsługującym radę wynika, iż wszyscy 
radni wyrazili zgodę na pozostawianie korespondencji w swojej skrzynce pocztowej.  
Na salę weszła Radna E. Woźniakowska. 
 
4. Informacja z pracy Burmistrza.    

Burmistrz A. Ciszkowski poinformował, że pełna informacja zostanie przedstawiona na 
następnej sesji, która odbędzie się jeszcze w grudniu b.r., następnie wymienił zarządzenia podjęte  
w ostatnim okresie. Wśród nich znalazły się m. in.; 
- zarządzenie w sprawie utworzenie gminnego biura spisowego, 
- zarządzenie w sprawie powołania nowego Wiceburmistrza Halinowa, Pana Adama Sekmistrza.. 
Burmistrz oddał głos Panu A. Sekmistrzowi, który przedstawił się zebranym i powiedział  kilka słów 
na temat m.in. swojego doświadczenia zawodowego.   
Na salę weszła Radna K. Goździewska. 
 
5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.   

Zostały złożone następujące zapytania i wolne wnioski: 
1) Radnego M. Sukiennika dotyczące odśnieżania chodników przy remontowanej drodze krajowej nr 
2 oraz stanu jakości wody w SUW Mrowiska,  
2) Radnego Adama Ludwiniaka w sprawie informacji na temat geografii odśnieżania dróg gminnych i 
powiatowych z terenu naszej gminie,  
3) Sołtys Krzewiny A. Jackiewicz w sprawie złej jakości odśnieżania na drodze powiatowej Krzewina – 
Desno – Cisie, 
4) Sołtys Wielgolasu Duchnowskiego Wł. Zawadki dotyczące rozwiązania problemu bobrów, które 
przyczyniły się do zalania ok. 3 ha miejscowości Wielgolas Duchnowski, 
5) Przewodniczącego M. Pietrusińskiego, w sprawie wszczęcia procedury wobec wykonawcy 
kanalizacji podciśnieniowej w Hipolitowie,  
6) Radnego M. Sukiennika, aby głosowanie nad projektem budżetu Gminy Halinów na 2011 rok 
przenieść na początek następnego roku, 
7) Radnej M. Kaim w sprawie terminu otwarcia przedszkola przy Parafii w Halinowie, 
8) Radnej Anny Ludwiniak w sprawie działań podjętych przez byłego burmistrza w kwestii tego 
przedszkola.  
Wyjaśnień udzieli na piśmie Burmistrz A. Ciszkowski oraz Z- ca Burmistrza A. Sekmistrz.  
 W kwestii terminu głosowania nad projektem budżetu Gminy Halinów na 2011 rok 
Przewodniczący Rady M. Pietrusiński poinformował, że nowo wybrane komisje stałe rady zapoznają 
się z projektem budżetu na wspólnym posiedzeniu, tak, aby można było głosować przyjęcie budżetu  
z ewentualnymi autopoprawkami Burmistrza podczas sesji planowanej na 28.12.10 r.  
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6. Pisma i informacje do Rady Miejskiej.  
            Przewodniczący Rady M. Pietrusiński poinformował, że do Rady wpłynęły następujące 
pisma:  

-   projekt budżetu Gminy Halinów na 2011 rok, złożony przez Burmistrza Halinowa -  
 zostanie przekazany do komisji w celu zapoznania się i zaopiniowania; 
-   wniosek parafii w Okuniewie o udzielenie dotacji na prace konserwatorskie, skierowany do 

Burmistrza Halinowa - kopia będzie dostępna w korespondencji rady; 
-   informacja Urzędu Skarbowego w Otwocku na temat oświadczeń majątkowych kierowników 
jednostek organizacyjnych, Pani Krystyny Chrościckiej oraz Pana Wiesława Klocha,  
-   wniosek o nadanie nazwy ulicy w Halinowie - zostanie przekazany burmistrzowi w celu 
nadania biegu sprawie; 
-   wniosek sołtysa Kazimierowa S. Kostki do o uwzględnienie w budżecie powiatu na 2011 rok 
inwestycji drogowej w tej miejscowości kopia zostanie przekazana radnym powiatowym -   - 
odpowiedź Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim na pismo Burmistrz Halinowa 
w sprawie wniosków Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw  
Społecznych i Bezpieczeństwa do zamontowanie m. in. tymczasowych progów zwalniających 
oraz  sygnalizacji świetlnej przy ZS w Halinowie, 
-   rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Mazowieckiego sprawie unieważnienia uchwały Rady 
Miejskiej w Halinowie; 
-   pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie zaopiniowania możliwości 
spłaty kredytu na pokrycie deficytu budżetowego,  
-   Pani Ewy Zawadzkiej w imieniu mieszkańców ul. Spółdzielczej w Halinowie – zostanie 
przekazane Burmistrzowi zgodnie z właściwością; 
-   z Ministerstwa Środowiska w sprawie skargi Pani Zuzanny Sadoch – Przewodniczący Rady 
poprosił Burmistrza o pełną informację w tej sprawie i na następnej sesji zostanie podjęta decyzja 
dotycząca przekazania pisma; 
-   od Wojewody Mazowieckiego w sprawie skargi Państwa Julity i Marka Jezierskich – 
Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Burmistrza o przygotowanie na następną sesję 
pełnej informacji, jak ta sprawa była prowadzona przez Urząd;  
-   wniosek o zmianę przeznaczenia działki rolnej -  przekazany Burmistrzowi zgodnie  
z właściwością; 
-   od Burmistrza Sulejówka w sprawie dofinansowania przez Gminę Halinów w 2011 roku 
Szybkiej Kolei Miejskiej - Przewodniczący Rady odczytał odpowiedź Burmistrza Halinowa  
w tej sprawie; 
-  Pana L. Wardak, dotyczące „strefy przemysłowej” w Długiej Kościelnej - Przewodniczący Rady 
zwrócił się z prośbą do Burmistrza o przygotowanie na następną sesję informacji w tej sprawie, 
- Pana L. Dudek w sprawie korekty zobowiązania podatkowego, skierowane do Burmistrza 
Halinowa,  
- Radnego M. Pietrusińskiego w sprawie udostępnienia protokołu z kontroli Urzędu w schronisku 
dla zwierząt w Długiej Kościelnej – odpowiedź na pismo zostało nadawcy dostarczone.  

 Radny Powiatowy Ireneusz Piasecki odczytał, następnie złożył na ręce Przewodniczącego 
pisma, które przygotował w imieniu mieszkańców Okuniewa, dotyczące m. in. wykonania 
infrastruktury drogowej, nadania nazw ulicom na obszarze działek w okolicach kościoła  
w Okuniewie.  
 
7.  Sprawozdanie Radnych z sesji Rady Powiatu. 
 Radny Powiatowy I. Piasecki poinformował, że na sesji w dniu 09.12.10 r. wybrano 
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Przewodniczącego Rady Powiatu Mińskiego, którym został Pan Mirosław Krusiewicz oraz dwóch 
wiceprzewodniczących: Pana Ireneusza Piaseckiego i Panią Krystynę Pazio. Na sesji w dniu 
jutrzejszym planowany jest wybór zarządu rady powiatu.  
Przewodniczący Rady M. Pietrusiński złożył Radnemu I. Piaseckiemu gratulacje w związku   
z wyborem na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Mińskiego.  
Do Radnego Powiatowego zostały zgłoszone następujące sprawy: 
1) poprawa przejezdności drogi powiatowej w Wielgolesie Duchnowskim - Radny J. Papis, 
2) brak oświetlenia drogi powiatowej z Desna do Cisia - sołtys Desna L. Gomulski,  
3) modernizacja drogi powiatowej z Desna do Chobotu - sołtys Desna L. Gomulski i Radny  
Adam Ludwiniak, 
Radny Powiatowy I. Piasecki podziękował za uwagi i zapewnił, że będzie podejmował działania  
w tym zakresie. 
Na zakończenie Przewodniczący M. Pietrusiński przypomniał również o ul. Jana Pawła II  
w Halinowie, ul. Stołecznej w Józefinie oraz budowie chodnika przy drodze powiatowej łączącej 
Okuniew z Długą Szlachecką i Halinowem.  
 
O godz. 1700 Przewodniczący Rady M. Pietrusiński ogłosił 10-minutową przerwę.  
Po przerwie Przewodniczący M. Pietrusiński omówił procedurę głosowania w sprawie powołania 
członków komisji stałych rady.  
 Radny Adam Ludwiniak zgłosił propozycję, aby zmniejszyć ilość komisji rady poprzez 
połączenie Komisji Regulaminowej  np. z Komisją Budżetową. 
W odpowiedzi Przewodniczący M. Pietrusiński przypomniał, że podczas dzisiejszej sesji będzie 
podejmowana uchwała w sprawie zmian w Statucie Gminy Halinów, dotycząca rozdzielenia komisji 
oświaty i komisji bezpieczeństwa oraz zwiększenia liczby członków komisji do maksymalnie 7. 
Poinformował również, że w związku z planami prac nad Statutem Gminy Halinów Komisja 
Regulaminowa w początkowym okresie będzie spotykała się często.  
 
8. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie: 
1) powołania Komisji Regulaminowej-Druk Nr 1 
Do składu osobowego Komisji Regulaminowej zostały zgłoszone przez Radną Annę Ludwiniak 
następujące osoby: 
1) Małgorzata Kaim, 
2) Marcin Pietrusiński, 
3) Marcin Pawłowski, 
4) Katarzyna Goździewska, 
5) Halina Kuć, 
6) Tomasz Dubiński. 
Wszyscy zgłoszeni Radni wyrazili zgodę na uczestniczenie w pracach komisji. 
 Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Regulaminowej w zaproponowanym 
składzie został przyjęty jednogłośnie w wyniku głosowania: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0. 
Przewodniczący M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 
 
2) wyboru Przewodniczącego Komisji Regulaminowej - Druk Nr 2 
 Radna H. Kuć zgłosiła kandydaturę Radnej Małgorzaty Kaim na Przewodniczącą Komisji 
Regulaminowej. Radna M. Kaim wyraziła zgodę na kandydowanie. 
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Projekt uchwały w sprawie: wyboru Przewodniczącego Komisji Regulaminowej, z kandydaturą Pani 
Małgorzaty Kaim został przyjęty w wyniku głosowania:  
za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 
Przewodniczący M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 
 
3) powołania Komisji Budżetowej - Druk Nr 3 
Radna H. Kuć zaproponowała następujący skład Komisji Budżetowej: 
1) Marcin Pawłowski, 
2) Bogdan Janczarek, 
3) Jan Papis, 
4) Andrzej Milczarek, 
5) Leszek Gelo, 
6) Małgorzata Kaim. 
 Radny M. Sukiennik zgłosił kandydaturę Radnego A. Ludwiniaka na członka Komisji Budżetowej. 
Wszyscy zgłoszeni Radni wyrazili zgodę na uczestniczenie w pracach komisji.  
W związku z większą liczbą kandydatów od możliwego składu komisji przystąpiono do głosowania 
nad poszczególnymi kandydatami.  
W wyniku głosowania poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 
1) Marcin Pawłowski: za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 3, 
2) Bogdan Janczarek:  za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, 
3) Jan Papis: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 
4) Andrzej Milczarek: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, 
5) Leszek Gelo: za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 3, 
6) Małgorzata Kaim: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, 
7) Adam Ludwiniak: za – 4, przeciw – 4, wstrzymujących się – 7. 
Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Budzetowej w składzie: 
1) Marcin Pawłowski, 
2) Bogdan Janczarek, 
3) Jan Papis, 
4) Andrzej Milczarek, 
5) Leszek Gelo, 
6) Małgorzata Kaim 
został przyjęty w wyniku głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, jeden radny 
nie brał udziału w głosowaniu. 
Przewodniczący M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 
 
4) wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetowej - Druk Nr 4 
Radna H. Kuć zgłosiła kandydaturę Radnego Marcina Pawłowskiego na Przewodniczącego Komisji 
Budżetowej. Radny M. Pawłowski wyraził zgodę na kandydowanie. 
Projekt uchwały w sprawie: wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetowej, z kandydaturą Pana 
Marcina Pawłowskiego, został przyjęty w wyniku głosowania:  
za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, jeden radny nie brał udziału w głosowaniu. 
Przewodniczący M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 
 
5) powołania Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa -Druk Nr 5 
Radna H. Kuć zaproponowała następujący skład Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa  
i Leśnictwa: 
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1) Bogdan Janczarek, 
2) Edyta Woźniakowska, 
3) Jan Papis, 
4) Halina Kuć, 
5) Anna Ludwiniak, 
6) Marcin Sukiennik. 
Wszyscy zgłoszeni Radni wyrazili zgodę na uczestniczenie w pracach komisji.  
Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 
w zaproponowanym składzie został przyjęty w wyniku głosowania: za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
Przewodniczący M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 
 
6) wyboru Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa  - Druk 

Nr 6  
Radna H. Kuć zgłosiła kandydaturę Radnego Bogdana Janczarka na Przewodniczącego Komisji 
Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa.  Radny B. Janczarek wyraził zgodę na kandydowanie. 
Radny T. Dubiński zgłosiła kandydaturę Radnego Jana Papisa na Przewodniczącego Komisji Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa. Radny Jan Papis nie wyraził zgody na kandydowanie.  
 Projekt uchwały w sprawie: wyboru Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa  
i Leśnictwa, z kandydaturą Pana Bogdana Janczarka, został przyjęty w wyniku głosowania:  
za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 
Przewodniczący M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 
 
7) powołania Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa - Druk Nr 7 
 Tytułem wstępu Przewodniczący Rady M. Pietrusiński przypomniał, że zgodnie  
z proponowanymi na dzisiejszej sesji zmianami w statucie komisja, której skład za chwilę zostanie 
powołany, będzie zajmować się docelowo zagadnieniami z zakresu oświaty, kultury i sportu,  
z wykluczeniem zdrowia, spraw społecznych i bezpieczeństwa. 
Radny Adam Ludwiniak zgłosił kandydaturę Radnego M. Sukiennika, uzasadniając swoją 
propozycję. Radny M. Sukiennik wyraził zgodę na kandydowanie. 
Radna H. Kuć zgłosiła następujących Radnych na członków Komisji: 
1) Adam Ludwiniak, nie wyraził zgody na kandydowanie,  
2) Tomasz Dubiński, nie wyraził zgody na kandydowanie, 
3) Andrzej Milczarek, wyraził zgodę na kandydowanie, 
4) Leszek Gelo, wyraził zgodę na kandydowanie, 
5) Edyta Woźniakowska, wyraziła zgodę na kandydowanie. 
6) Anna Ludwiniak, wyraziła zgodę na kandydowanie. 
Radny A. Milczarek zgłosił kandydaturę Radnej K. Goździewskiej, która wyraziła zgodę na 
kandydowanie. 
Radny A. Ludwiniak zgłosił wniosek formalny o zamknięcie listy kandydatów. 
Wniosek Radnego A. Ludwiniaka został poddany głosowaniu.  
W wyniku głosowania:  
za – 4, przeciw – 10, wstrzymujących się – 0 wniosek został odrzucony. 
Radny B. Janczarek zgłosił kandydaturę Radnej H. Kuć, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 
W związku z większą liczbą kandydatów od możliwego składu komisji przystąpiono do głosowania 
nad poszczególnymi kandydatami.  
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W wyniku głosowania poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 
1) Marcin Sukiennik: za – 5, przeciw – 1, wstrzymujących się – 9, 
2) Anna Ludwiniak: za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, trzech radnych nie brało udziału  
w głosowaniu, 
3) Katarzyna Goździewska: za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, trzech radnych nie brało 
udziału w głosowaniu, 
4) Andrzej Milczarek: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, 
5) Leszek Gelo: za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, trzech radnych nie brało udziału w 
głosowaniu, 
6) Edyta Woźniakowska: za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, trzech radnych nie brało 
udziału w głosowaniu, 
7) Halina Kuć: za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, trzech radnych nie brało udziału  
w głosowaniu. 
Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, 
Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa w składzie: 
1) Halina Kuć, 
2) Anna Ludwiniak, 
3) Katarzyna Goździewska, 
4) Andrzej Milczarek, 
5) Leszek Gelo,  
6) Edyta Woźniakowska 
został przyjęty w wyniku głosowania: za – 12, przeciw – 2, wstrzymujących się – 1, jeden radny 
nie brał udziału w głosowaniu. 
Przewodniczący M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 
 
8) wyboru Przewodniczącego Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, 
Zdrowia, Spraw  Społecznych i Bezpieczeństwa - Druk Nr 8 
 Radna H. Kuć zgłosiła kandydaturę Radnej Anny Ludwiniak na Przewodniczącą Komisji do 
spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw  Społecznych i Bezpieczeństwa.   
Radna A. Ludwiniak wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 Projekt uchwały w sprawie: wyboru Przewodniczącego Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, 
Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw  Społecznych i Bezpieczeństwa,  z kandydaturą Pani Anny 
Ludwiniak, został przyjęty w wyniku głosowania:  
za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 3, jeden radny nie brał udziału w głosowaniu. 
Przewodniczący M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 
 
9) powołania Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej  
i Inwestycji - Druk Nr 9 
 Radny A. Milczarek zgłosił następujący skład Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji: 
1) Dawid Wojda, 
2) Jan Papis, 
3) Adam Ludwiniak, 
4) Marcin Pawłowski, 
5) Bogdan Janczarek, 
6) Andrzej Milczarek. 
Wszyscy zgłoszeni Radni wyrazili zgodę na uczestniczenie w pracach komisji.  
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Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji w zaproponowanym składzie został przyjęty w wyniku głosowania:  
za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
Przewodniczący M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 
 
10) wyboru Przewodniczącego Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji - Druk Nr 10 
 Radny A. Milczarek zgłosił kandydaturę Radnego Dawida Wojdy na Przewodniczącego Komisji 
Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. Radny D. Wojda wyraził 
zgodę na kandydowanie. 
 Projekt uchwały w sprawie: wyboru Przewodniczącego Komisji Zagospodarowania 
Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji  z kandydaturą Pana Dawida Wojdy został 
przyjęty w wyniku głosowania:  
za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 
Przewodniczący M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 
 
11) powołania Komisji Rewizyjnej - Druk Nr 11 
Radny A. Milczarek zgłosił następujący skład Komisji Rewizyjnej: 
1) Leszek Gelo, 
2) Marcin Pawłowski, 
3) Edyta Woźniakowska, 
4) Katarzyna Goździewska, 
5) Halina Kuć, 
6) Jan Papis. 
Wszyscy zgłoszeni Radni wyrazili zgodę na uczestniczenie w pracach komisji.  
Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Rewizyjnej w zaproponowanym składzie został 
przyjęty w wyniku głosowania:  
za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, jeden radny nie brał udziału w głosowaniu  
( nieobecny na sali Radny: T. Dubiński ). 
Przewodniczący M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 
 
12) wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej - Druk Nr 12 
 Radny A. Ludwiniak zgłosił kandydaturę Radnego Jana Papisa na Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. Radny J. Papis nie wyraził zgody na kandydowanie. 
 Radny A. Milczarek zgłosił kandydaturę Radnego Leszka Gelo na Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. Radny L. Gelo wyraził zgodę na kandydowanie. 
Projekt uchwały w sprawie: wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z kandydaturą Pana 
Leszka Gelo został przyjęty w wyniku głosowania:  
za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2, jeden radny nie brał udziału w głosowaniu  
( nieobecny na sali Radny: T. Dubiński ). 
Przewodniczący M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 
 
 Na zakończenie tej części Przewodniczący M. Pietrusiński pogratulował wszystkim członkom 
komisji oraz nowo wybranym przewodniczącym i zachęcił do zaangażowanej pracy. 
 
Na wniosek Radnego B. Janczarka Przewodniczący Rady o godz. 1810 ogłosił 5 – minutową 
przerwę. 
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13) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Halinowa - Druk Nr 13 
 Przewodniczący M. Pietrusiński zgłosił propozycję ustalenia wynagrodzenia zasadniczego 
Burmistrza Halinowa w kwocie 5700 zł, dodatek funkcyjny – 1800 zł, dodatek specjalny – na 
dotychczasowym poziomie 30% ( 2250 zł ). 
Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
W wyniku dyskusji zostały sformułowane następujące wnioski: 
1) Przewodniczącego M. Pietrusińskiego o ustalenie wynagrodzenia zasadniczego w kwocie 5700 zł. 
W wyniku głosowania: za – 13, przeciw – 1, wstrzymujących się – 1, ( nieobecny na sali Radny:  
T. Dubiński ) wniosek został przyjęty. 
2) Przewodniczącego M. Pietrusińskiego o ustalenie dodatku funkcyjnego w kwocie 1800 zł.  
W wyniku głosowania: za – 13, przeciw – 1, wstrzymujących się – 1, ( nieobecny na sali Radny:  
T. Dubiński ) wniosek został przyjęty. 
3) Przewodniczącego M. Pietrusińskiego o pozostawienie dodatku specjalnego na dotychczasowym 
poziomie 30%. 
4) Radnej H. Kuć o podniesienie dodatku specjalnego do 35% ( 2625 zł ).  
Jako wniosek dalej idący został poddany głosowaniu wniosek Radnej H. Kuć. 
W wyniku głosowania: za – 12, przeciw – 2, wstrzymujących się – 0, ( nieobecny na sali Radny:  
T. Dubiński ) wniosek został przyjęty. 
Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Halinowa został przyjęty w wyniku 
głosowania: 
za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2. 
Przewodniczący M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 
 
14) powołania kapituły Wyróżnień – Druk Nr 14 
 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Sekretarz Halinowa L. Zientecka. 
Przewodniczący poprosił o zgłaszanie spośród radnych kandydatów do Kapituły Wyróżnień. 
Do Kapituły Wyróżnień zostali zgłoszeni następujący kandydaci: 
1) T. Dubiński, wyraził zgodę na kandydowanie, 
2) M. Kaim, nie wyraziła zgody na kandydowanie, 
3) B. Janczarek, nie wyraził zgody na kandydowanie, 
4) J. Papis, wyraził zgodę na kandydowanie, 
5) A. Milczarek, wyraził zgodę na kandydowanie. 
Projekt uchwały w sprawie: powołania kapituły Wyróżnień ,w składzie której znaleźli się następujący 
przedstawiciele rady:  
1) T. Dubiński,  
2) J. Papis,  
3) A. Milczarek,  
został przyjęty w wyniku głosowania: 
za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
Przewodniczący M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 
 
15) zmian w Statucie Gminy Halinów - Druk Nr 15 
Przewodniczący M. Pietrusiński, jako projektodawca, przedstawił projekt uchwały w sprawie: 
zmian w Statucie Gminy Halinów wraz z uzasadnieniem, następnie otworzył dyskusję nad 
projektem uchwały. 
W wyniku dyskusji zostały zaproponowane następujące nazwy komisji: 
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1) Komisja do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu, 
2) Komisja do Spraw Społecznych, Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 
Projekt uchwały w sprawie: zmian w Statucie Gminy Halinów został przyjęty w wyniku 
głosowania: 
za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
Przewodniczący M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 
  
9. Zamknięcie sesji. 
Na zakończenie Przewodniczący ustalił wspólnie z radnymi i Panią Skarbnik termin wspólnego 
posiedzenia komisji rady w sprawie projektu budżetu gminy na 2011 rok na  16.12.10 r. o godz. 1700. 
Na prośbę Przewodniczącego Pani Sekretarz omówiła krótko zasady funkcjonowania e – urzędu. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady M.. Pietrusiński o godz. 1855 dokonał 
zamknięcia obrad III sesji Rady Miejskiej w Halinowie.  
 
Protokół sporządziła: 
/-/ Irena Osipczuk 
 

 
 
 
 
 
 
 


